

الدكتور سعد حسين خلف حسين المكصوسي



الخبرات العمليّة

- تدريسي في قسم ادارة الاعمال في كلية الكوت الجامعة
- تسلمت منصب رئاسة القسم لمدة عام كامل
- مسؤول وحدة التعليم المستمر في كلية الكوت الجامعة

المؤهلات العلميّة

- دكتوراه في السياسات النقدية الدولية حسب الامر الجامعي ذي العدد(6490) والصادر من جامعة واسط بتاريخ 2019/5/2
- ماجستير ادارة والاقتصاد في العلوم الاقتصادية من كلية الادارة والاقتصاد من جامعة واسط بموجب موافقة امانة مجلس الجامعة ذي العدد(318س) في 2015/2/5.
- بكالوريوس في العلوم الاقتصادية من كلية الادارة والاقتصاد في جامعة واسط بتقدير (جيد جداً) وبمعدل (80,20) بموجب الامر الجامعي ذي العدد(23) في 201/8/8.

الدورات التدريبية

- دورات في اللغة الانكليزية وطرائق تدريس واختبار صلاحية وسلامة اللغة وكفاءة الحاسوب وغيرها الكثير.
- مشاركات في مؤتمرات وندوات محلية ودولية.
- كتب شكر وتقدير من جهات عديدة .
- تكلفي بمهام ادارية وفنية من قبل كلية الامام الكاظم وكلية الكوت الجامعة وفي العديد من المناسبات الاخرى.
- مشاركات خارجية في منظمات المجتمع المدني وحصولي على كتب شكر وتقدير ودورات خارجية اخرى في اختصاصات مختلفة.
- رئيس وعضو في الكثير من اللجان الامتحانية.
- رئيس وعضو في الكثير من اللجان المحلية على المستوى التنظيمي والاجتماعي وغيرها.

البحوث المنشورة

- بحوث منشورة في مجلات عراقية (مجلة الكوت للعلوم الاقتصادية و الادارية) الصادرة عن كلية الادارة والاقتصاد في جامعة واسط, كما موضح في الكتاب المرفق عن المجلة ذي العدد(182) في 2014/8/25, وفي مجلة الكوت الجامعة التي تصدر عن مركز البحوث والدراسات والنشر في كلية الكوت الجامعة , بقبول النشر ذي العدد(2018/20) في 2018/3/11. اضافة الى قبول نشر في مجلات عالمية ذات تأثي سكوبرس.
- كتاب منشور تحت عنوان ((التسهيل الكمي واثره على النمو الاقتصادي))

معلومات الاتصال

07812194075	
Saad.hussein@alkutcollege.edu.iq	
ذكر	
1972/6/13	
متزوج	
واسط - الكوت	
عراقي	
عربية	

العنوان الوطني

مدرس جامعي ورئيس وحدة التعليم المستمر في كلية الكوت الجامعة

المهارات

مدرب تنمية بشرية (TOT)

اجادة اعداد دراسات الجدوى الاقتصادية

علاقات عامة

اللغات

العربية

الانكليزية بشكل متوسط



Name & Personal Brief

DR. Saad Hussein Khalaf Hussein

Contact Info

	07812194075
	Saad.hussein@alkutcollege.edu.iq
	Married
	13/6/1972
	Married
	Waist -Kut
	Iraqi

Skills

HR Coach (TOT)

Proficiency in preparing economic feasibility studies

Public relations

Languages

Arabia

English medium

Experience

Teaching in the Department of Business Administration at Al-Kut University College

- Assumed the position of head of the department for a full year
- Head of the Continuing Education Unit at Al-Kut University College

Education

PhD in international monetary policies according to the university order number (6490) issued by Wasit University on 2/5/2019

Master of Administration and Economics in Economic Sciences from the College of Administration and Economics from the University of Wasit under the approval of the Secretariat of the University Council, number (318) on 5/2/2015.

Bachelor's degree in Economics from the College of Administration and Economics at Wasit University, with a grade (Very Good) and a GPA of (80.20), according to the university order number (23) on 8/8/201.

Courses

English language courses, teaching methods, language proficiency testing, computer proficiency, and many more.

Participation in local and international conferences and seminars.

Many thanks and appreciation were written.

Assigning me administrative and technical tasks by Al-Imam Al-Kadhim College, Al-Kut University College, and on many other occasions.

External participations in civil society organizations and obtaining letters of thanks and

Published articles

Research published in Iraqi journals (Al-Kut Journal of Economic and Administrative Sciences) issued by the College of Administration and Economics at Wasit University, as shown in the attached book on the journal No. (182) on 25/8/2014, and in Al-Kut University Journal issued by the Research Center Studies and publications at Al-Kut University College, accepting the publication of issue (20/2018) on 11/3/2018. In addition to accepting publication in international journals with the influence of Scoopers.

A book published under the title "Quantitative Easing and its Impact on Economic Growth"